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Radó Tibor polgármester– Szeretettel köszöntök mindenkit a 2012. november 22én megtartott 
rendkívüli testületi ülésen. Megállapítom, hogy a testület két fő hiányzóval határozatképes. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Csábi Jánosné és Léka János képviselőket. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

211/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Csábi Jánosné és Léka János képviselőket jelölte ki. 

 
Radó Tibor polgármester- Az egyetlen napirendi pont írásban kiküldésre került.  

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Javaslatom még lenne, jó lenne felvenni napirendek közé. Másfél 
órával ezelőtt kaptuk az anyagot; a Csanádpalotai Alapszolgáltatási Központnak most készült el 
az Alapító Okiratának módosítása és egységes szerkezetbe foglalása. A módosításra az ÖNO 
miatt került sor, mert ez megszűnik december 31. napjával és a házi gondozás valamint a szo-
ciális étkeztetés átkerül a Művelődési Házba. Kérte Csanádpalota amennyiben lehetséges fo-
gadjuk el most, ők kedden fognak ülésezni, de jó lenne, ha Pitvaros már elfogadná, mivel ő 
kezdeményezte a módosítást.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nekem is lenne egy kiegészítésem az Arany János 
Programmal kapcsolatban. Van olyan tanuló, aki jelentkezett, a papírok már elkészültek, csak 
kellene egy támogatói nyilatkozat, hogy a testület hajlandó támogatni a programot. 

Radó Tibor polgármester- Aki ezekkel a módosításokkal a napirendi pontokat elfogadja, kérem, 
szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elfogadása 

212/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az aláb-
biak szerint fogadta el: 

1. Az Iskolánk és Óvodánk Gyermekeiért Alapítvány pályázatához (játszótér) szüksé-
ges határozatok meghozatala. 

2. Alapszolgáltatási Központ Alapító Okiratának módosítása és egységes szerkezet-
be foglalása. 

3. Arany János ösztöndíjprogram támogatása. 



1. Napirendi pont: Az Iskolánk és Óvodánk Gyermekei ért Alapítvány pályázatához (játszó-
tér) szükséges határozatok meghozatala. 

Radó Tibor polgármester- Ezennel köszöntöm Szuda Zoltánt is, és egyben át is adnám a szót 
neked.  

Szuda Zoltán- A helyi LEADER iroda közreműködésével lehet pályázni falumegújítás és vidéki 
örökség védelmére. A falumegújítás témakörben játszótérre 5 millió Forintot lehet pályázni. Ha 
az önkormányzat pályázik, akkor az áfa, mint önerő megjelenik, azonban ha alapítvány pályá-
zik, mivel közhasznú tevékenységet végez, a pályázattal összhangban van, így az alapítvány a 
bruttó költség 100%-át kapja meg támogatásnak. Ezért merült fel az alapítvány vagy civil szer-
vezet. A játszótér a most is meglévő Petőfi tér nyugati végén lenne. Ebben a játszótérben van 
egy háromtornyú játszóvár –ez sokféle játékelemeket tartalmaz-, egy 25 méteres kötélpálya, 
egy 120 cm átmérőjű hinta –ebbe fogyatékos gyerekeket is bele lehet ültetni, ez azért fontos, 
mert a játszótér értékelésénél figyelembe veszik, hogy különböző sérültségi fokú gyerekek vagy 
felnőttek tudják e használni az eszközöket-, még tartalmaz két rugós játékot és egy szabadtéri 
sporteszközt is. Ezek a játékok mind hazai gyártásúak, az ország egyik legnagyobb saját gyár-
tója és forgalmazója a Ház Kft. Az eszközökhöz még jár pad és asztal is. Fontos, hogy minden-
hez eséscsillapító burkolatot kell csinálni. A bruttó költségvetés 5 millió Forint, ebből közel 4 
millió Forint a játszóeszközök. Az alapítvány kuratóriumi ülésén megbeszéltük, hogy próbálunk 
minél több játszóeszközt beszerezni, a letelepítés költségeit akár önkéntes hozzájárulással 
megoldani és megpróbáljuk a lehető legolcsóbb műszaki megoldást választani. Ami egyéb költ-
ségként fog felmerülni az a játszótéri eszközöknek illet a beépítésnek a tanúsítványa. A projekt 
végén az alapítványnak a kezébe kell legyen egy tanúsítvány, mely tartalmazza, hogy az esz-
közök és ezeknek beépítésének módja megfelel a szabványelőírásoknak. Ez azért fontos, mert 
bármi baleset történik a játszótéren, az üzemeltető nyugodt lehet, hogy nem a beépítés és a 
játék az oka, ha adott esetben valaki balesetet szenved. A pályázat megkövetel egy olyan nyi-
latkozat benyújtását, melyben az ingatlan tulajdonosa kifejezi, hogy tudomása van a fejlesztés-
ről, ez a fejlesztés egy játszótérfejlesztés. Tartalmaznia kell, hogy visszavonhatatlanul az üze-
meltetési időszak 5 évére hozzájárulását adja, és nem gördít akadályt az üzemeltetés idejére. 
Ebben meg kell nevezni az ingatlan pontos helyrajzi számát is. Javasoltam, hogy ezen a nyilat-
kozaton túl kössön az önkormányzat és az alapítvány egy megállapodást, ami a valódi problé-
mákat –üzemeltetési feladatokat- rendezi. Az alapítvány azért pályázik, mert ő 100% támoga-
tottságot kap, azonban neki nincs apparátusa, így a valós üzemeltetési feladatokat nem tudja 
ellátni. Bele kell foglalni, hogy az önkormányzat biztosítja a zöldterület gondozását, a szemét 
összeszedését és a játékok karbantartását. Pályázati szempontból kell egy döntés, hogy igen 
hozzájárul a testület, hogy legyen beadva a pályázat a játszótérre, melyhez 5 évig az üzemelte-
tési időszak alatt is hozzájárul; ez az üzemeltetési nyilatkozat. Egyenlőre ennyi, de hosszú tá-
von kell egy korrekt megállapodás, ami rendezi azt, hogyan fog üzemelni; névleg az alapítvány-
nál lesz, ő az üzembentartó, de kellene a különböző feladatokat rögzíteni a megállapodásban. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm a kapott tájékoztatót és, hogy motiválja az önkormányza-
tot és az alapítványt, hogy beadjuk ezt a pályázatot. Elő lett készítve egy közokirat, és akkor ez 
mellé javaslod az üzemeltetési nyilatkozatot?  

Szuda Zoltán- Arról a részről, hogy hozzájárul az önkormányzat, hogy az alapítvány fejlesszen, 
arról igen. Arról is lehet, hogy szülessen egy olyan megállapodás; ennek határidőt is kellene 
szabni, egy fél éven belül jó lenne, ha elkészülne. 

Radó Tibor polgármester- Valakinek kérdése, észrevétele? Tehát két határozatot kellene hoz-
nunk, egyik a közokirat - amiért összejöttünk most-, melyhez a kért nyilatkozatot megtegyük és 
aláírhassam, a másik pedig, hogy 2013. április végére szülessen egy megállapodás az önkor-
mányzat és az alapítvány között. Aki ezekkel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  „Játszótér létesítése Pitvaroson” című pályázat támogatása 

213/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 



Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete támogatja az Iskolánk és 
Óvodánk Gyermekeiért Alapítványnak a 102/2012. (X.01.) VM. rendelet 4. és 5. célte-
rületére „Játszótér létesítése Pitvaroson” címmel bruttó 4.999.037 Forint támogatási 
összeg erejéig benyújtott pályázatát. Az önkormányzat egyetértésével megvalósuló fej-
lesztés az önkormányzat tulajdonát képező Pitvaros, Petőfi tér 266/1 hrsz.-ú ingatlant 
érinti. Az önkormányzat, mint tulajdonos kijelenti, hogy a fejlesztéssel érintett ingatla-
non az üzemeltetési kötelezettség lejártáig az egységes arculatot meghatározó eleme-
ken változtatásokat nem végez és a fejlesztés fenntartására az Iskolánk és Óvodánk 
Gyermekeiért Alapítvánnyal -6914 Pitvaros, Kossuth u. 27.- együttműködési megálla-
podást köt. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: pályázat beadásától folyamatos 
Értesül:  pályázat kiírója 
 Alapítvány 

 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Játszótér üzemeltetési megállapodás (feltételes) 

214/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 2013. április hó végéig az 
üzemeltetési feladatok ellátására megállapodást köt az Iskolánk és Óvodánk Gyerme-
keiért Alapítvánnyal, amennyiben az Alapítvány a 213/2012. (XI.22.) számú határozat-
ban írt „Játszótér létesítése Pitvaroson” pályázatot elnyeri, a játszótér üzemeltetésére. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: pályázat megnyerésétől folyamatos 
Értesül:  Alapítvány 

 

Szuda Zoltán- Van egy pályázat a kis tó helyrehozatalára, ennek beadási határideje november 
30. Ott volt a falu első szeméttelepe, egy ideje dolgoznak a terveken a mérnökök a TIMA-nál. 
Ma kaptam meg a költségvetést és a terveket. Jövő héten beadható lenne az a pályázat is. Ez a 
pályázat a vidéki örökség megőrzése témakörbe tartozik. A Zöldhatósághoz kell benyújtani a 
tervdokumentációt, ugyanúgy ha civil szervezet pályázik, akkor bruttó 100%-os támogatottságú 
a pályázat. A pályázat a szennyező anyag eltávolításáról szólna és az oda kivezető sétány ki-
alakításáról. 

Radó Tibor polgármester- Beszéltük, hogy célszerű lenne ezt is egy alapítványon keresztül 
megpályázni. 

Szuda Zoltán- Szóba jöhet az Életvíz Egyesület, a Petőfi Vadásztársaság és a Provita. 

Radó Tibor polgármester- A Provita Segítő Szolgálattal már beszéltünk erről, ők rögtön említet-
tek egy feltételt. Ez az, hogy fizessük ki azt a pénzösszeget, ami a megállapodásban benne 
van, tehát az eddig tartozásunkat. Sajnos ezt jelenleg nem tudjuk kifizetni. Egyúttal kérdezném, 
hogy a Vadásztársaság meglévő pályázata az nem befolyásolja ezt a pályázatot? 

Szuda Zoltán- Bizonyos értelemben igen, más értelemben pedig nem. Van egy olyan főszabály, 
hogy ugyanazon jogcímen nem lehet két egymással párhuzamos pályázat. Amit ők csinálnak az 
turisztikai, ez pedig vidéki örökség. Ilyen szempontból nem gond, de szervezésileg és pénzügyi-
leg igen, mert előfinanszírozottak a pályázatok. Az alapítványnak is, ha van megtakarítása, azt 
egyből beleteszi a nagy sportpálya pályázatába –habár ott kap előleget-, de pénzügyileg nehéz 
megoldani, hogy a játszóteres pályázatba is kell a pénzt beletennie. Ugyan ez a baj a Vadász-
társasággal is, lefoglalja a saját pályázatának megvalósítása.  



Dr. Sarkadi Péter körjegyző- A Provitánál is volt lehetőség, hogy az OTP-nél támogatást meg-
előlegező hitelt vegyen fel és kapjon, ott az volt a megoldás, hogy az önkormányzat vállalta a 
kamat fizetését.  

Léka János képviselő- Szerintem a bankok is máshogy fognak állni ezekhez a helyzetekhez, 
azért nekik sem cél, hogy elveszítsék az önkormányzatokat. Nagyobb az önkormányzat hitelál-
lománya szinte, mint az egész lakosságé.  

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Igen, csak az a baj, hogy mi csak az OTP-vel állunk jogviszonyba. 
Csak azzal tudunk bármit is kezdeni. 

Léka János képviselő- Szerintem érdemes egy kört futni az OTP-nél is. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A baj, hogy senki sem tud fizetni, az előfinanszírozással 
van a baj. Hiába pályázunk akkor, ha a pénzügyi konstrukciót nem tudja senki teljesíteni.  

Radó Tibor polgármester- Sajnos az önkormányzat sem tud fizetni, azt felvállaljuk, ha bankok-
kal kell tárgyalni esetleg, abban segítünk. 

Szuda Zoltán- Már az is jó lenne, ha a kamatot átvállalná az önkormányzat, így a pénzintézet is 
másképp állna a dolgokhoz szerintem. Szerintem egy civil szervezetet is könnyebb meggyőzni 
így, hogy az önkormányzat fizetné a kamatot, azért ez nagy segítség lenne. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Mit lehet csinálni akkor, ha aki beadja a pályázatot nem 
tud fizetni? Milyen következménnyel jár? 

Szuda Zoltán- Semmi, egyszerűen lemondunk a pályázatról. Ha nyer a pályázat és átveszi a 
civil szervezet a pályázatot, 6 hónapon belül kell a pénzügyi háttér finanszírozásának előállnia. 

Léka János képviselő- Kérdezni szeretném, hogy ennek az összköltsége mennyi és mennyi az 
előfinanszírozás? Teszem fel 50 millió Forint a bruttó költség…. 

Szuda Zoltán- Eleve 20 millió Forintnál nagyobb projekttel nem lehet indulni. 

Léka János képviselő- Jó, mondjuk 20 millió Forint, ebből az előfinanszírozás 5 millió Forint, ha 
ez visszajön, akkor automatikusan tud pörögni ez az egész. Jó lenne tudni, mennyi az első 
részlet, mennyit kell az önkormányzatra terhelni.  

Radó Tibor polgármester- Szerintem egy 20% alatti THM-mel lehet számolni és minimum egy 
éves kivitelezési időszakkal, körülbelül 1 millió Forint.  

Szuda Zoltán- Ez így van, de az MVH lassúsága közbeszól. Egy évben két kifizetési-kérelem 
időszak van: február-március- április-május és augusztus- szeptember- október- november –
december. Ha valakinek van 20 millió forintja, egyszerre is meg lehet ezt a pályázatot csinálni. 
Gyakorlatilag, ha jó az időjárási viszony két hónap alatt meg lehet csinálni, tehát nem a munka 
a sok, hanem a pénzügyi oldal.  

Radó Tibor polgármester- Határozati javaslatom, hogy az előbb megtárgyalt játszótéri pályázat-
nál segítünk az alapítványnak, hogy támogatást megelőlegező hitelhez jusson illetve, hogy az 
ilyen jellegű hitelnek a kamatait az önkormányzat átvállalja.  

Anderkó Attila képviselő- Én szeretném megkérdezni, hogy a játszótér kivitelezését nem lehet-
ne olyan módon megoldani, mint a kis tónak a „kivitelezését”. 

Szuda Zoltán- Meg lehetne azt csinálni –a Ház Kft. kifejezte szándékát-, csak ő olyan árakat 
mondott, hogy a játékeszközök 8 %-áért leszállítja a játékeszközt. A letelepítés újabb 8%. Mű-
vezetés újabb 8%. Ha ő építi ki az eséscsillapítást, majdnem ugyanannyiba kerülne, mint az 
összes játék. Tehát meg lehet ezt is csinálni, de akkor fele ennyi játékeszközt tudnánk besze-
rezni. A Gyuri vállalta, hogy ő, mint felelős műszaki vezető vezényli a játékok letelepítését, ezt 
meg lehet oldani társadalmi munkával is. 

Csábi Jánosné képviselő- Pont azt akartam mondani, hogy a telepítés maga is drága, ezeket 
társadalmi munkában is el lehetne végezni, a szülők nagyon szívesen segítenek. Ezenkívül a 
másik dolog az előfinanszírozás, az alapítványnak a Takarékszövetkezetnél van a számlája. 
Velük lehet, hogy lehetne tárgyalni. Nem mindegy, hogy az 5 millió Forint után mennyi kamatot 
kell fizetni, nem mindegy, hogy hónapokig kell vagy évekig. 



Anderkó Attila képviselő- Hol van ez a cég? A játékok kihozatalán nem tudunk spórolni? Mi nem 
tudnánk a játékokat elhozni? 

Szuda Zoltán- De meg lehetne próbálni. kérjük, hogy mondja meg a telephelyi árat –az a legol-
csóbb- és azt mi megoldjuk, hogy hozzuk el.  

Anderkó Attila képviselő- Egy szegedi út is, ha az ő árával számolunk, van vagy 250.000 Forint. 
Ha meg lehet csinálni én el tudnám hozni olcsóbban. 

Szuda Zoltán- Nem mindegy, mi fog szerepelni az árajánlatba, más lesz, ha úgy kérem, hogy 
helyszínre szállítva vagy úgy, hogy mi fogunk érte menni.  

Léka János képviselő- Telephelyi költséggel kell kérni az árajánlatot. 

Radó Tibor polgármester- Akkor a telepítést társadalmi munkával fogjuk megoldani továbbá, ha 
az alapítvány tárgyal a Takarékszövetkezettel a hitellel kapcsolatban, felvállalja az önkormány-
zat a kamatot. Ez a határozati javaslat még a játszótérhez tartozna. Aki ezzel a javaslattal egye-
tért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Hitelkamat önkormányzati átvállalása Alapítványtól 

215/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy amennyiben az 
Iskolánk és Óvodánk Gyermekeiért Alapítvány a „Játszótér létesítése Pitvaroson” című 
pályázatot elnyeri és a pályázat megvalósításához pénzintézettől támogatást megelő-
legező hitelt vesz fel, úgy a keletkező hitelkamatot magára vállalja és az Alapítvány ré-
szére megfizeti.  

 

Radó Tibor polgármester- Hasonló határozatot kellene hoznunk a kis tó pályázatával kapcsolat-
ban is. A határozatban nem egy megnevezett alapítvány szerepelne, hanem Mikrotérségen be-
lül bejegyzett alapítványok néven lenne közzétéve, azért, mert még nem tudjuk, ki fogja felvál-
lalni a pályázatot.  

Szuda Zoltán- Mondhatom Gyuri nevében, hogy az ő egyesületük, tehát az Életvíz Egyesület 
ezt elvállalná. 

Radó Tibor polgármester- Kell egy közokirat, melyben szerepel, hogy kezességet vállalunk, 
magát a területet –mely az önkormányzat vagyona- átengedjük használatra, fejlesztésre az 
egyesületnek. Ez egy határozat lenne. 

Szuda Zoltán- Még meg kell nevezni benne, akkor így az Életvíz Egyesületet.  

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  „Kis-tó rehabilitációja” pályázat támogatása 

216/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete támogatja az Életvíz Egyesü-
letnek a 103/2012. (X.01.) VM rendelet 2. és 3. célterületére „Kis-tó rehabilitációja” 
címmel bruttó 19.999.333 Forint támogatási összeg erejéig benyújtott pályázatát. Az 
önkormányzat egyetértésével megvalósuló fejlesztés az önkormányzat tulajdonát ké-
pező Pitvaros, külterület 015/22. hrsz. b. részletét érinti. Az önkormányzat, mint tulaj-
donos kijelenti, hogy a fejlesztéssel érintett ingatlanon az üzemeltetési kötelezettség le-
jártáig az egységes arculatot meghatározó elemeken változtatásokat nem végez és a 
fejlesztés fenntartására az Életvíz Egyesülettel (6915 Csanádalberti, Jókai utca 13.) 
együttműködési megállapodást köt. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: pályázat beadásától folyamatos 



Értesül:  pályázat kiírója 
 Egyesület 

 

Radó Tibor polgármester- Kell itt is még egy határozat, hogy segítjük az alapítványt a megelőző 
hitel felvételébe és a kamat terheit felvállaljuk. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Hitelkamat önkormányzati átvállalása Egyesülettől 

217/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy amennyiben az 
Életvíz Egyesület a „Kis-tó rehabilitációja” című pályázatot elnyeri és a pályázat megva-
lósításához pénzintézettől támogatást megelőlegező hitelt vesz fel, úgy a keletkező hi-
telkamatot magára vállalja és az Egyesület részére megfizeti. 

 

Szuda Zoltán- Balla Ivánnal kötni kell az önkormányzatnak egy megbízási szerződést, ehhez 
határozat is kellene, melyben egyúttal fel lesz hatalmazva a polgármester a megbízás aláírásá-
ra. 

Radó Tibor polgármester- Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  TIMA VGT-vel megállapodás kötése 

218/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármes-
tert, hogy kössön megállapodást a TIMA VGT-vel, mely szerint a VGT a „Kis-tó rehabili-
tációja” című pályázati beruházás megvalósításához lehetőség szerint ellenérték nélküli 
segítséget nyújt.  

 

Radó Tibor polgármester- Kell e még a pályázatokkal kapcsolatban valamilyen határozatot hoz-
ni? 

Szuda Zoltán- Nem egyelőre többet nem. 

Radó Tibor polgármester- Akkor egyelőre megbeszéltünk mindent, és nagyon szépen köszö-
nöm nektek, hogy eljöttetek.  
 
 
2. Napirendi pont: Az Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okira-
tának módosítása és egységes szerkezetbe foglalása.  

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Gyakorlatilag az Alapító Okiratban, mint mondtam változik a telep-
hely neve, címe, a rendelkezésre álló terület, amin majd a szociális étkeztetés és házi gondo-
zás majd helyet foglal. Ezzel kapcsolatban Renáta egy tájékoztatót fog írni, hogy ne legyen baj 
semmiből, mindenki tudni fogjon a változásról.  

Radó Tibor polgármester- Aki egyetért az Alapító Okirat módosításáról és egysége szerkezetbe 
foglalásáról kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okiratának módosítása, 
egységes szerkezetbe foglalása 

219/2012. (XI.22.) 
N O R M A T Í V  H A T Á R O Z A T 



 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Alapszolgáltatási Központ 

és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okiratának módosítását és módosítással egységes 
szerkezetbe foglalását a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: Alapító Okiratban foglaltak szerint 
Értesül:  gesztorönkormányzat és tagönkormányzatok 
Kihirdetve:  2012. november 22. 
Hatályba lépés:  2013. január 01. 

 
 
3. Napirendi pont: Arany János ösztöndíjprogram tám ogatása. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Minden évben december 10-ig lehet jelentkezni az 
Arany János Tehetséggondozó Programra. Ezt a pályázatot az önkormányzat nyújthatja be, 
azonban ennek pénzügyi vonzata is van –havi 5.000 Forint-, kérem, a testületet gondolja meg. 
Amennyiben igen, akkor fel kellene hatalmazni a polgármestert, hogy a pályázat papírjait aláír-
hassa, egyébként ezeket mi elkészítjük és át is fogjuk hozni készen, elkészítve, csak alá kell 
írni. 

Radó Tibor polgármester- Tehát, aki egyetért azzal, hogy a programban induló diákokat támo-
gassunk és aláírhassam a pályázatot, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Arany János Tehetséggondozó Programban résztvevők támogatása 

220/2012. (XI.22.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármes-

tert, hogy az Arany János Tehetséggondozó Programban induló tanulók támogatásáról 
szóló okiratokat aláírja és továbbítsa az illetékes oktatási intézmény részére. 

 

 

Radó Tibor polgármester- Kérdezném, hogy valakinek esetleg kérdése vagy észrevétele? 
Amennyiben nincs, én megköszönöm a részvételt és a rendkívüli testületi ülést bezárom. 

 
 
 

Kmft. 
 

 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester körjegyző 
 
 
 
 Csábi Jánosné Léka János 
 jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő 
 
 
 


